Сопровождение к десятинам:                  08.03.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

И сказал мне Господь: возьми себе большой свиток и начертай на нем человеческим письмом: Магер-шелал-хаш-баз. (Ис.8:1)

And the Lord said to me: “Take for yourself a large scroll and write on it with a man’s pen: Maher-Shalal-Hash-Baz.” (Isaiah 8:1)

Магер-шелал-хаш-баз – спешит грабёж, ускоряет добыча.

Maher-Shalal-Hash-Baz – swift to steal, hurries the spoil.

Он видит добычу, он видит своё наследие и скорее грабит ветхого человека. 

He sees the spoil, He sees His inheritance — and quickly steals from the old man.

Когда сильный с оружием охраняет свой дом, тогда в безопасности его имение; когда же сильнейший его нападет на него и победит его, тогда возьмет все оружие его, на которое он надеялся, и разделит похищенное у него. (Лук.11:21,22)

When a strong man, fully armed, guards his own house, his possessions are safe;
but when someone stronger attacks and overpowers him, he takes away the armor in which the man trusted and divides up the spoils. (Luke 11:21–22)

Сильный — это ветхий человек.
Сильнейший — это семя, которое мы взрастили в плод правды.

The strong man is the old man.
The stronger one is the seed we have grown into the fruit of righteousness.

Оружие в руках сильного – закон, который нас осуждает.
Оружие в руках Сильнейшего – закон, который нас более не осуждает.

The weapon in the hands of the strong man – is the law that condemns us.
The weapon in the hands of the Stronger One – is the law that no longer condemns us.

Похищенное у сильного, Сильнейшим – наше нетленное наследие!

What was taken from the strong man by the Stronger One – is our imperishable inheritance!
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